
KOPI Advokatfirma 
LEIF ERLANDSEN 

Vester Voldgade 10 1552 e b e n h a v n  V 

UDSKRIFT AF 
FORHANDLINGSPROTOKOLLENFOR 

ANDELSBOLIGFORENINGEN A/B STEFANSGADE 

Onsdag den 25. juni 2008 kl. 17.30 afholdtes ekstraordinzr generalforsamling i 
Andelsboligforeningen Stefansgade 4-8. Generalforsamlingen blev afholdt på administrators 
kontor i Vester Voldgade 10, 1552 Kabenhavn V. 

1. Valg af dirigent. 
Som dirigent vaigtes administrator, advokat Erlandsens Ejendoinsadministration, 

P reprzsenteret ved advokat Niels Erlandsen. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen 
var lovlig indvarslet, samt at 9 andelsmedlemmer var til stede, hvorfor generalforsamlingen 
var beslutningsdygtig. 

2. Bestyrelsens beretning for 2007. 
Bestyrelsens beretning blev aflagt af Josefine Lergaard Piihl og Hasse Fridh, der omtalte, at 
bestyrelsen m ~ d e s  ca. hver halvanden til anden måned og, at bestyrelsen havde bestået af 
Josefine, Hasse og Andreas, og da Andreas var udtrådt af bestyrelsen, var Palle, som var 
suppleant, indtrådt. 

Bestyrelsen havde arbejdet med at få det praktiske på ejendommen til at fungere, hvor der 
indledningsvist var etableret en vicevzrtsordning, der desvzrre ikke fungerede. Bestyrelsen 
har herefter valgt at entrere med renholdningsselskab, der forestår trappevask m.v. 

Bestyrelsen har endvidere arbejdet med mangelsafhjzlpning og i forhold til gennemfarelse af 
l-års gennemgang, hvor bestyrelsen senest ved skrivelse til szlger har påtalt fugt i fundament 

r' og lejlighed og udsugningsanlzg, og bestyrelsen agter at entrere med rådgivende ingeniar, der 
som byggesagkyndig rådgiver for andelsboligforeningen kan vejlede bestyrelsen i forbindelse 
med mangelsafhjdpning. 

Bestyrelsen vil endvidere runddele skrivelser til medlemmerne og anmode om, at 
medlemmerne oplyser, hvilke mangler der endnu ikke er afhjulpet i de respektive lejligheder. 

I forbindelse med draftelser om kabeltv og netadgang blev det oplyst, at henvendelse herom 
ikke skal rettes til szlger men til TDC / You See. 

Foreningens reprmentant for gårdlauget, Connie Wennerwald, berettede om gårdlaugets 
arbejde, herunder at en ny legeplads var etableret, og at denne legeplads lever op til 
lovgivningens krav. Der var endvidere foretaget en cykeloprydning, og politiet er bestilt til at 
afhente tilovers blivende cykler, men dette lader vente på sig. 

Fra generalforsamlingen fremkom forslag om, at beplantningen beskzres således, at 
"Grotten" kan anvendes samt, at der etableres overdzkning over cykelparkeringen. 
Gårdlauget har dette forslag med i planlzgningen. 
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